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ZAPISNIK 

sa 46. sjednice Savjeta Agencije za sprječavanje korupcije 

održane 31. marta 2021. godine 

 

Sjednica je počela u 10.20 sati. 

Predsjedavao je Momčilo Radulović, predsjednik Savjeta ASK.  

Sjednici su prisustvovali: Goranka Vučinić i Zlatko Vujović, članovi Savjeta ASK.  Rifat 

Hadrović i Gavrilo Čabarkapa, članovi Savjeta ASK, nijesu prisustvovali sjednici, uz 

najavu odsustva. 

Sjednici su prisustvovali: Nina Paović, pomoćnica direktorice ASK, Aleksandra Vojinović, 

sekretarka Savjeta ASK i Goran Durutović, načelnik Odsjeka za edukacije, istraživanja, 

kampanje i analitiku.  

Sjednica je bila otvorena za predstavnike medija. 

 

Za 44. sjednicu jednoglasno je utvrđen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog plana rada ASK za 2021. godinu; i 

2. Tekuća pitanja. 

 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog da sjednici prisustvuje Goran Durutović. 

 

Prva tačka: Predlog plana rada ASK za 2021. godinu 

Predsjedavajući je podsjetio da je članom 88 Zakona o sprječavanju korupcije propisano 

da Savjet usvaja godišnji plan rada ASK, na prijedlog direktora.  

Na poziv predsjedavajućeg, Goran Durutović je predstavio Predlog plana rada za 2021. 

Godinu (Aneks 1 ovog zapisnika). 

Nakon otvaranja rasprave, Goranka Vučinić je kazala da je Plan izrađen po metodologiji 

koja je ranije utvrđena sa ekspertima Savjeta Evrope i da je isti kvalitetan u pogledu forme i 

sadržaja. Međutim, kao nedostatak navedenog dokumenta je navela to da isti treba da 

sadrži jednu ili više ključnih aktivnosti koje će biti u fokusu rada  za tekuću godinu. Tako bi 

ova godina trebala da bude godina jačeg izazova, u kojoj će biti postignuti mjerljivi 
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rezultati.To se može ostvariti kroz uspostavljanje i jačanje saradnje sa svim domaćim i 

međunartodnim subjektima koji se bave borbom protiv korupcije. Kazala je da su se u 

razgovoru prije početka sjednice, član Savjeta Zlatko Vujović i ona saglasili da bi jedna od 

aktivnosti u tom pravcu mogla da bude uspostavljanje saradnje sa Nacionalnim savjetom za 

brobu protiv korupcije na visokom nivou Vlade Crne Gore, kao i osmišljavanjem novih 

mehanizama za jačanje saradnje sa tužilaštvom.  

Takođe, Plan bi morao da sardži nove načine rada u pogledu otkrivanja i procesuiranja 

slučajeva tzv. Neosnovanog bogaćenja, kao ni u dijelu sponzorstava i donacija. Uz 

navedene korekcije, Plan je prihvatljiv. 

Zlatko Vujović se osvrnuo na aktivnosti koje se odnose na podizanje nivoa javne svijesti i 

predstavljanje rezultata rada ASK. Kazao je da je u posljednjih pola godine dosta 

postignuto, i da ovu godinu treba iskoristiti kako bi se pokazao kvalitetan i suštinski pomak u 

radu Agencije u odnosu na prethodni period. Pojasnio je da je trenutno situacija takva da je 

javnost nedovoljno upoznata sa onim što je Agencija uradila u posljednjih par mjeseci, a što 

bi značajno moglo da utiče na percepciju u odnosu na njen rad. Zato Agencija treba da 

pokaže proaktivniji stav u promovisanju rezultata i da ukazuje na društvene problema, u 

skladu sa svojim nadležnostima. U tom dijelu, potrebno je fokusirati se na društvene mreže, 

kroz nove forme prezentiranja rezultata koji su prijemčiviji za javnost. Kao primjer je naveo 

obilježavanje Međunarodnog dana borbe protiv korupcije, koji treba organizovati u saradnji i 

partnerskom osnosu sa zainteresovanim nevladinim organizacijama, i iskoristiti taj događaj  

da se unaprijedi rad ASK. 

Ukazao je da postoji rizik da, zbog smanjenja budžetskih sredstava, Agencija ne bude u 

mogućnosti da unaprijedi IT sistem, i da samim tim bude javnost bude uskraćena za  

određene informacije. 

Predložio je da se u aktivnosti Savjeta uvrsti uspostavljanje saradnje sa domaćim 

institucijama, tijelima i organizacijama koje se bave pitanjem borbe protiv korupcije, kao što 

je, na primjer, novoosnovani Nacionalni savjet za borbu protiv korupcije. 

Momčilo Radulović je kazao da paralelizam insitutcija nije dobar, posebno kada se radi o 

istiticijama čije osnivanje je pod znakom pitanja, u smislu zakonitosti, te da je to generalni 

stav velikog broja međunarodnih subjekata. Naveo je da je portebno jačati postojeće 

institucije, te da će Agencija jačati saradnju sa državnim organima Crne Gore, na prvom 

mjestu sa pravosudnim organima i policijom. Takođe, potrebno je jačati saradnju sa NVO 

sektorom, a što je inicirano kroz Dane otvorenih vrata. 
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U odnosu na izlaganje Momčila Radulovića, Goranka Vučinić je kazala da izjave 

predjednika Savjeta ne odražavaju stav Savjeta, već da je to njegovo lično mišljenje, i da 

stav Savjeta mora imati podršku najmanje tri člana. To je važno naglasiti prilikom obraćanja 

medijima i na drugim mjestima gdje se iznose stavovi u javnost.  

Dodala je da Dani otvorenih vrata nijesu novina u radu i specifičnost aktuelnog mandata 

Savjeta, već da je takva dobra praksa postojala i ranije. Smatra da Agencija mora da 

uspostavi saradnju sa svim subjektima koji se bave pitanjem borbe protiv korupcije, 

posebno imajući u vidu najnovije ocjene koje dolaze sa međunarodnih adresa da u Crnoj 

Gori postoji endemska korupcija. Zbog toga svi moraju dati svoj doprinos, posebno Agencija 

koja ima kapacitete, ali je pitanje koliko su isti iskorišćeni u efikasnoj borbi protiv korupcije. 

Momčilo Radulović je kazao da je iznio lični stav, a ne stav Savjeta. Shvatio je da je prije 

sjednice održan pripremni sastanak, kojem on nije priustvovao, i da je na istom postignut 

zajednički stav Savjeta da je potrebno inicirati saradnju sa Nacionalnim savjetom. 

Zlatko Vujović je pojasnio da Goranka Vučinić i on nijesu iznosili stavove Savjeta, jer stav 

Savjeta mora biti izglasan sa najmanje tri glasa, već su iznijeli ono o čemu je razgovarano 

prije sjednice, a to je da je neophodno ostvariti saradnju sa svim subjektima na nacionalnom 

i međunarodnom nivou koje se bave pitanjem borbe protiv korupcije. Dodao je da Agencija 

ne treba da se bavi pitanjem kako je koje tijelo osnovano, već da poštuje činjenicu da je 

neko tijelo u političkom sistemu države i da, kao centralno antikorupcijsko tijelo, inicira 

saradnju. 

Momčilo Radulović je kazao da je u pitanju nesporazum i da svakako podržava 

uspostavljanje saradnje sa svim institucijama, tijelima i organizacijama koje se bave 

pitanjem borbe protiv korupcije. U tom smislu, predložio je da se upute dopisi prema 

navedenim subjetkima, uz naknadno preciziranje o kojim subjektima se radi. Predlog je 

jednoglasno prihvaćen. 

Prijedlog Zlatka Vujovića da se Plan rada,  u dijelu aktivnosti Savjeta Agencije, dopuni 

uspostavljanjem i jačanjem saradnje sa domaćim insitutcijama, tijelima i organizacijama 

koje se bave borbom protiv korupcije. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Naon završene rasprave, jednoglasno je usvojen Plan rada ASK za 2021. godinu. 

Druga tačka: Tekuća pitanja 
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Goranka Vučinić je ukazala da je potrebno utvrditi tačke dnevnog reda naredne sjednice, 

imajući u vidu da Savjet ASK nije imao mogućnost da razmatra sprovođenje Plana kontrole i 

nadzora tokom izbora u SO Nikšić i SO Herceg Novi. 

Kazala je da bi trebalo razmatrati realizaciju dosadašnjih zaključaka i inicijativa Savjeta 

ASK, imajući u vidu da u odnosu određena važna pitanja Savjet ASK nije dobio povratnu 

informaciju. 

Nina Paović je kazala da će Informacija o aktivnostima ASK u toku kampanje za izbore u 

SO Herceg Novi biti pripremljena za sjednicu, a da će Izvještaj sprovedenoj kontroli i 

nadzoru u toku kampanje za izbore  u SO Nikšić biti dostavljen, odmah po finalizaciji. 

Dogovoreno je da se termin 47. sjednice utvrdi naknadno. 

------------------------------- 

      

  Savjet ASK, na 46. sjednici, usvojio je sljedeće  

 

ZAKLJUČKE I/ILI KONSTATACIJE:  

1. Savjet ASK je usvojio Plan rada ASK za 2021. godinu; 

2. Savjet ASK je inicirao uspostavljanje i intenziviranje saradnje sa nadležnim državnim 

institucijama i tijelima, kao sa i nevladinim organizacijama koje se bave pitanjem 

borbe protiv korupcije; 

3. Dogovoreno je da se termin 47. sjednice utvrdi naknadno. 

 

 

Sjednica je zaključena u 11.25h 

 

Sastavni dio ovog zapisnika je Plan rada ASK za 2021. godinu (internet stranica ASK) 

 

Broj 00 – 481/3 

Podgorica, 23. april 2021. godine 

 
SEKRETARKA SAVJETA                                                            PREDSJEDNIK SAVJETA 

    Aleksandra Vojinović, s.r.                                                                                Momčilo Radulović, s.r.  


